



LAURENCE ELLIOTT

TECHNICIENS & TECHNICIENNES / MAQUILLAGE / CHEF-FE
MAQUILLEUR-SE

TECHNICIENS & TECHNICIENNES / MAQUILLAGE / MAQUILLEUR-SE



Pézenas



06 27 92 83 72



laurence.elliott.maq@gmail.com

PRÉSENTATION

Having completed her training in Paris Laurence moved to London where she soon found work on fashion shoots and magazine features before graduating onto music videos. Working under Neill Gorton on the Gerry Anderson series Space Precinct at Pinewood Studios gave her the opportunity to hone and develop a proficiency in SFX. Since her return to France her skills have been highly sought after in the burgeoning TV and film industry in the south of the country where she has gained a reputation as a reliable , resourceful and conscientious make-up artist.

Après avoir terminé sa formation à Paris, Laurence a déménagé à Londres où elle a rapidement trouvé du travail sur des shootings de mode et des reportages dans des magazines avant de se spécialiser dans les vidéoclips. Travailler sous la direction de Neill Gorton sur la série Space Precinct de Gerry Anderson aux Pinewood Studios lui a donné l'opportunité d'affiner et de développer ses compétences en SFX. Depuis son retour en France, ses compétences sont très recherchées dans l'industrie florissante de la télévision et du cinéma dans le sud du pays, où elle a acquis une réputation de cheffe maquilleuse fiable, ingénieuse et consciencieuse.

LIENS



[IMDB](#)